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Nybohovs bollplan. Motion av Magnus Hellström  (m) nr 34/2003 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT 
 
Gatu- och fastighetskontoret  föreslår att gatu- och fastighetsnämnden 
tillstyrker motionen enl föreliggande tjänsteutlåtande.  
 
 
 
 
 
 
Olle Zetterberg  
    Solveig Svedgård 
 
 
Bo Gyllsdorff 
 
 
 
Bakgrund 
I motionen skriven av Magnus Hellström (m) föreslås att Nybohovs 
bollplan ska planändras från parkmark till idrottsmark.  
Under 2002 och 2003 har staden rustat upp torget, en gata och en stor 
lekplats i Nybohov. Även en ny bollplan har byggts.  
 
Nybohovsskolan gjordes om till idrottsskola 2002.  I samband med detta 
begärde Liljeholmens stadsdelsnämnd att gatu-och fastighetskontoret skulle 
göra om en befintlig grusplan till konstgräsplan. Detta förslag förkastades 
av gatu-och fastighetskontoret av såväl ekonomiska som driftskäl. Gatu- 
och fastighetsnämnden beslöt emellertid vid sammanträde 2002-08-20 att 
bollplanen skulle förses med konstgräs. 
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Innan projekteringen av konstgräsplanen påbörjades ordnades ett möte 
mellan Liljeholmens stadsdelsförvaltning och Nybohovsskolan. 
Vid detta möte träffades en överenskommelse mellan stadsdelsförvaltningen 
och skolan om att upprätta ett skötselavtal. Städning, sopning och skötsel 
skulle enligt detta ingå i skolans åtagande. Stadsdelsförvaltningen skulle åta 
sig att reparera skador på uppsatt stängsel m.m.  
 
Kontorets förslag 
Gatu- och fastighetskontoret anser att frågan om bollplanens nyttjande och 
drift, främst är en fråga mellan stadsdelsnämnden och idrottsnämnden och 
att ärendet bör lösas genom att stadsdelsförvaltningen begär planändring 
hos stadsbyggnadskontoret. 
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